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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 15.09.2020 от 16:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• В алерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов
• Юлия Тонкова

Присъствали още

инж. Антон Койнаков 
Димчо Йовков
Управители и гл. счетоводители на медицинските търговски дружества 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"
Розалина Стефанова - гл. юрисконсулт, звено "АО на ВТОбС"

Дневен ред

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и дейността 
на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с общинска 
администрация.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената система 
на Община Велико Търново

4-716 /11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

5 -717/ 11.09.2020: Разкриване на Център за работа е деца и младежи в с. Плаково, общ.
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Велико Търново

6-721 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с предназначение - стоматологичен 
кабинет

Становища

1 - 681 /17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

Становище на комисията

Докладва инж. А. Койнаков 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

д-р Калейнски - в § 1 има допусната техническа грешка - "Създава се нов чл. 50а, ал. 1 
със следния текст:" - текстът "ал. 1" е излишен, да отпадне.
д-р Калейнски - При неприсъствени заседания, Общината трябва да осигури еднакви 
технически устройства на всички съветници с оглед на сигурността. Предлага следното:
- към чл. 50а да се създаде нова алинея 6 - "Техническите средства за комуникационна 
връзка, съгласно чл. 50а, ал. 1, ал. 2 иал. 3, се осигуряват за всички общински съветници 
в рамките на техния изборен мандат."
- към чл. 51а да се създаде нова алинея 6 - "Техническите средства за комуникационна 
връзка, съгласно чл. 51а, ач. 1, ал. 2 и ал. 3, се осигуряват за всички общински съветници 
в рамките на техния изборен мандат. "
Комисията не приема предложението на д-р Калейнски:
ЗА - 2 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5
д-р Калейнски - предлага в чл. 51а, ал. 5 да се добави "и ал. 3", като придобие следният 
вид:
"Ал. 5 Решенията, взети на заседанията по ал. 1, ал. 2 и ал. 3, се обявяват публично." 
След разяснение от страна на гл. юрисконсулт на Звено "АО на ВТОбС" - Розалина 
Стефанова, д-р Калейнски оттегля направеното предложение за чл. 51а, ал.5.

Комисията приема основното предложение заедно с корекцията на техническата грешка 
в §1:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0
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3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграящане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва: Д. Йонкова - предходната е отменена по съдебен ред, поради липса на
доказателства за проведено обществено обсъждане
д-р Калейнски - има ли вече налични 4 регистъра
Д. Йонкова - има ги
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 717 /11.09.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Плаково, 
общ. Велико Търново

Становище на комисията

д-р Калейнски - добре е при разглеждане на такива материали да присъства кмета на 
населеното място
Комисията приема предложението, като бъдат спазени принципите за разделяне на 
потоците за кабинета на личния лекар и за центъра за работа с деца и младежи:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 721 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с 
предназначение - стоматологичен кабинет

Становище на комисията

3 от 4

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ
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Постоянна комисия по спорта, туризма, 
децата и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№П
Днес, 15.09.2020 от 15:00 часа, в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков

Присъствали още

инж. Антон Койнаков 
Димчо Йовков
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"
Борислав Йорданов - Управител "Царевград Търнов" ЕООД

Дневен ред

1 - 680 / 17.08.2020: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми на 
творческо развитие в Младежки дом - Велико Търново

2 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

1 от 4

3 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и дейността 
на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с общинска 
администрация.

16.9.2020 г., 10:08
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4 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената система 
на Община Велико Търново

5-716 /  11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

6 - 727 / 11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги Живков", 
гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2020/2021 
година.

Становища

1 - 680 /17.08.2020: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми 
на творческо развитие в Младежки дом - Велико Търново

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага следния проект за 
решение:
1. По т. 5.1 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 
минимални доходи, утвърждава:
Ивалиш Николова -14 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в
класа по цигулка с преподавател Веселин Върбанов;
Елица Христова - 11 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа
по цигулка с преподавател Петя Владкова;
Мирослав Николов - 7 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по
пиано е преподавател Росица Тараланова.
2. По т. 5.2 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
Иван 1 : Кидиков -10 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по
акордеон с преподавател Станимир Демирев;
Константин ж Николов - 9 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в
класа по цигулка с преподавател Елка Станева;
Ния . Игнатова -17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по
цигулка с преподавател Елка Станева;
Мария Магдалена Любенова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална
школа - в класа по пиано с преподавател Мария Добрева;
Кристин Сутрова - 13 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с
ръководител Виргиния Казарина;
Радина Бонева - 10 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с
ръководител Виргиния Казарина;
Богдана Лещакова - 15 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с
ръководител Виргиния Казарина.
Комисията приема предложението:
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ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 681 /17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Е. Чамуркова - въпрос относно мотивите за приемане на нови наредби, не конкретно и 
само за тази, в мотивите често се описват постъпили протести, наредбите биват 
атакувани и падат - на какво се дължи това
Отг: Д. Йонкова - на процедурно основание, когато са приемани, не са били на 
обществено обсъждане, или съответно са изгубени данните, че са били публикувани и са 
били на обществено обсъждане. 50 % от наредбите са паднали по тази причина, тъй като 
общественото обсъждане е задължителен етап от приемането на една наредба.
Е. Чамуркова - въпрос относно стойността на глобите - по какви критерии са определени 
Отг: 3. Кънчева - определени са по действащото законодателство 
Е. Чамуркова - по предходната наредба събирани ли са някакви глоби 
Отг. 3. Кънчева - да, събирани са
Е. Чамуркова - тази наредба важи ли за личните имоти (личен двор и т.н.)
3. Кънчева - да, тази наредба урежда въпросите, свързани и с личните имоти 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 716 /11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

3 от 4 16.9.2(Ш г 1ПП8
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Становище на комисията

Д. Йонкова - уточнява, че предходната наредба е отменена по съдебен ред, поради липса 
на данни за проведено обществено обсъждане 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 727 /11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги 
Живков", гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за 
учебната 2020/2021 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 16.09.2020 от 17:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Ни колен Стойно в
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъстват още

Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Зорница Кьнчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"

Дневен ред

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

2 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

3 - 716/ 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

4 - 719 / 11.09.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр.
Велико Търново

Становища

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с

1 от 2 17.9.2020 г,5 10:00
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общинска администрация.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 719 /11.09.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

2 от 2 17.9.2020 п, 10:00
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Постоянна комисия по общинска 
собственост /ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 16.09.2020 от 16:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Калина Широкова
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Панев

Присъствали още

Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"

Дневен ред

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

2-713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

3 -716/ 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

4- 717/ 11.09.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Плаково, 
общ. Велико Търново

5 - 718 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕТ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с предназначвение - 
лавка

1 от 5 17.9.2020 г., 10:00
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6 - 719 / 11.09.2020: Предварително съгласие no реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр. 
Велико Търново

7 - 720 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

8 - 721 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕТ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с предназначение - 
стоматологичен кабинет

9 - 722 / 11.09.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново

10 - 723 / 11.09.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново

11 - 724 / 11.09.2020: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

12 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от заплащането 
на наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за периода на 
извънредното положение в Република България.

Становища

1 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становищ е на комисията

Докладва 3. Кънчева 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 717 / 11.09.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. 
Плаково, общ. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 718 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с 
предназначвение - лавка

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 719 /11.09.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 720 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията
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Докладва M. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 721 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с 
предназначение - стоматологичен кабинет

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 722 /11.09.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 723 /11.09.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 724 /11.09.2020: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 от 5

12 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от 
заплащането на наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за 
периода на извънредното положение в Република България.
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Становищ е на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК

по УТТП/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 16.09.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още

инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
инж. Иван Ламбов - Управител на "ОДПГ" ЕООД
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел ’’Околна среда" 
инж. Валентина Миткова - Началник Отдел "ТР"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново
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4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

5 - 719 / 11.09.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр.
Велико Търново

6-720/11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

7 - 724 / 11.09.2020: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

8 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от заплащането на 
наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за периода на извънредното 
положение в Република България.

9 - 726 / 11.09.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от Закона за 
устройство на територията и даване разрешение за изработване на Частично 
изменение на действащ ПУП - ПР, с. Къпиново, общ. Велико Търново

10 - 729 / 11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становища

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

Становище на комисията

Докладва инж. Койнаков 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

2 от 5

Ст. Витанов - само по време на точно определените обстоятелства ли ще се насрочват 
дистанционни сесии, или може и в други случаи, произволно, да се насрочват такива. 
Пл. Петров - не смята, че произволно ще се насрочват такива сесии, а само при
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наличие на изброените обстоятелства 
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва Зорница Кънчева.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 /11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва Д. Йонкова - предходната наредба е приета без мотиви и без доказателства за 
обществено обсъждане, съответно е отменена по съдебен ред.
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 719 /11.09.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 720 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 724 / 11.09.2020: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново
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Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 725 /11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от 
заплащането на наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за 
периода на извънредното положение в Република България.

Становище на комисията

Докладва Д. Йонкова.
П. Тюфекчиев - но табелките са стояли през този период. Били ли са освободени 
местата за ползване от "ОДПГ" ЕООД или от гражданите?
инж. Ламбов - никой не е подавал заявление да се свалят табелите през периода на 
извънредното положение
Д. Йонкова - освен за освобождаване заплащането за наем на паркоместата за периода, 
са отправили и искане за освобождаване от такса смет. От дирекция "МДТ" ще дадат 
своето становище по отправеното искане до следващата сесия, 
арх. Др. Йосифов - освобождавайки хотели, следващото, което се очаква, е да се 
освободят банките, след което и гражданите, които са си плащали таксите през този 
период. През това време дружеството работи и има разходи, което води до ощетяване 
на Общината. Редно е било веднага след извънредното положение да отправят такова 
искане, а не месеци по-късно. Изказва притеснение относно освобождаването от 
заплащане предвид това за кои хотели става въпрос. Предлага да се помогне с 
разсрочване във времето, а не да се освобождават за периода на извънредното 
положение. Социално несправедливо е към банките, към гражданите, 
д-р Андреева - някой знае ли дали не са работили през това време.
Д, Йонкова - хотелите не бяха принудително затворени, но за този период 
туристическият поток просто спря. Хотелите са регистрирали незначителен брой 
нощувки.
арх, Йосифов - прави предложение - Управляващият орган да намери начин да 
разсрочи във времето таксите за паркоместата за периода на извънредното положение 
по удобен за хотелиерите начин.
П. Тюфекчиев - ако те искат да се разсрочат таксите им, да се обърнат към кмета, ако 
са под 30 000 лв, а към общинския съвет, ако са над 30 000 лв. Не би било справедливо 
спрямо останалите хотели, които са инвестирали и са си направили паркинг и плащат 
кредит. Тогава Общината ще им поеме кредита ли? Всички хотели и заведения не 
работиха, трябва да се търси вариант за намаляне на такса смет и да е справедливо 
спрямо всичките. Предлага да не се приема предложението на вносителя, да се 
отхвърли и да се търси вариант за намалянето на таксата смет за периода на двата 
месеца, защото не са генерирали отпадък.
Пл. Петров - това, че са им намалели нощувките на хотелите, не оправдава искането, 
д-р Андреева - има и други мерки от Държавата за подпомагане.
Г. Марков - наистина хотелите не попадаха в забраната, свързана с мерките, но част от 
тях имат заведения, които пък попадаха. Как да се гласува разсрочване, като не се знае 
те искат ли такова. Ако се гласува нещо, да се гласува предложението на вносителя.
Й. Стефанова - няма искане от страна на хотелите за разсрочване на задълженията им 
за ползване на паркоместата за конкретния период, защо трябва да се подлага на
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гласуване такова предложение. Това не е в правомощията на общинския съвет към 
момента, тъй като кметът може да вземе друго решение.
арх. Др. Йосифов направи окончателен вариант на своето предложение - "Кметът на 
Общината да разсрочи задълженията на хотелите за ползване на паркоместа за периода 
на извънредното положение, при желание от тяхна страна."
След дебат по предложението на арх. Йосифов, същият го оттегля.
Комисията не приема основното предложение;
ЗА - 3; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

9 - 726 /11.09.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от Закона за 
устройство на територията и даване разрешение за изработване на Частично 
изменение на действащ ПУП - ПР, с. Къпиново, общ. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва инж. В. Миткова 
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 729 /11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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1 от 3

Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 17.09.2020 от 14:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъстват още

Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"

Дневен ред

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

1 - 684/ 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

2 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

3 -716/ 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

Становища

18.9.2020 г. , 11:02
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1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва 3. Кънчева - относно мотивите, които налагат приемането на наредбата, 
арх. Йосифов - относно техническа грешка в чл. 4 - да се добави "по озеленяване", 
също и да се коригира абревиатурата. Предлага в чл. 8 да отпадне "към него" в края на 
текста и да стане "и на одобрените план-схеми"
Комисията приема предложението на арх. Йосифов;
ЗА - 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва: Д. Йонкова
Р. Иванов - трябва да има по-плътна връзка между тази наредба и глава 8 от 
правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия

Предложения на комисията:
- чл. 7, ал. 2 и ал. 3 - да стане "..по смисъла на Закона за счетоводството."
- чл. 16, ал. 1 - текстът да бъде допълнен с "и решенията на Великотърновски 
общински съвет"
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- чл. 18, ал.1, т. 2 - да отпадне "крупни"
- чл. 18, ал.2 и в чл. 22, ал. 3 - текстът "в 7-дневен срок" да се замени с "за одобрение 
от кмета на Община Велико Търново"
- чл. 27, ал. 2 - да отпадне текстът "и внасят информация за икономическите 
резултати и финансовото им състояние на всяко тримесечие в общината."
- Раздел VII да стане "Изисквания към органите на управление и контрол на 
общинските публични предприятия"
- чл. 30, ал. 1 - да отпадне текстът "или ликвидатори"
- чл. 31, ал. 1 - да отпадне текстът "и ликвидатори"
- чл. 37, ал. 2 - второто изречение да придобие следния вид: "При внасяне на 
парична гаранция, на връщане подлежат и лихвите върху внесената сума по 
основен лихвен процент."
- чл. 38, ал. 1 - в първото изречение да отпадне текстът "годишна".
- чл. 60 - текстът "издаването им" да се замени с "вписването им в Агенция по 
вписванията."
Комисията приема предложението заедно с направените изменения:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по образование, наука 
и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 17.09.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъствали още

Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Нелина Църова - Директор Дирекция "КТМД"

Дневен ред

1 - 680 / 17.08.2020; Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми на 
творческо развитие в Младежки дом - Велико Търново

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в
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търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

5 -718/ 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕТ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с предназначение - 
лавка

6 - 720 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

7 -721 / 11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕТ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с предназначение - 
стоматологичен кабинет

8 - 727 / 11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги 
Живков", гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 
2020/2021 година.

9 - 730 / 11.09.2020: Определяне на представители на ПК по ОНК за членове на 
експертната комисия за оценка на предложенията за Награда на Община Велико 
Търново в системата на предучилищното и училищното образование "Св. Патриарх 
Евтимий Търновски."

10-731 / 11.09.2020: Определяне на представители на ПК по ОНК за членове на 
експертната комисия за присъждане на Награда "Култура" 2020 на Община Велико 
Тъново

Становища

1 - 680 / 17.08.2020: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни 
форми на творческо развитие в Младежки дом - Велико Търново

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага следния проект за 
решение:
1. По т. 5.1 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 
минимални доходи, утвърждава:
Ивалина Николова - 14 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в
класа по цигулка с преподавател Веселин Върбанов;
Елица 1 Христова -11 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в
класа по цигулка с преподавател Петя Владкова;
Мирослав Николов - 7 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по
пиано с преподавател Росица Тарапанова.
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2. По т. 5.2 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
Иван i Кидиков - 10 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по
акордеон с преподавател Станимир Демирев;
Константин} Николов - 9 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в
класа по цигулка с преподавател Елка Станева;
Ния 1 L Игнатова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по
цигулка с преподавател Елка Станева;
Мария Магдалена Любенова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална
школа - в класа по пиано с преподавател Мария Добрева;
Кристин Сутрова - 13 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет” с
ръководител Виргиния Казарина;
Радина < _ Бонева - 10 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет” с
ръководитегг Пипгиттия Казарина;
Богдана ] Лещакова - 15 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с
ръководител Виргиния Казарина.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

К. Янков - информира комисията, че д-р Калейнски е направил предложения в ПК по 
ЗСД и ПК по ПГОБК - за нова ал. 6 към чл, 50а и към чл. 51а.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва 3. Кънчева.
К. Янков - спазвала ли се е отменената наредба
3. Кънчева - да, спазвала се е в частта на административно-наказателните разпоредби. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 718 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с 
предназначение - лавка

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 720 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 721 /11.09.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ПЕГ "Проф. д-р Асен Златаров"/ с 
предназначение - стоматологичен кабинет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 727 /11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги 
Живков", гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за 
учебната 2020/2021 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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9 - 730 / 11.09.2020: Определяне на представители на ПК по ОНК за членове на 
експертната комисия за оценка на предложенията за Награда на Община Велико 
Търново в системата на предучилищното и училищното образование "Св. 
Патриарх Евтимий Търновски."

Становище на комисията

д-р Иван Александров - предлага Валерия Дончева - по статут като председател на 
постоянната комисия, Евгени Коев и Калоян Янков.
Комисията приема предложението и предлага Евгени Коев и Калоян Янков за членове 
на Експертната комисия:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 731 /11.09.2020: Определяне на представители на ПК по ОНК за членове на 
експертната комисия за присъждане на Награда "Култура" 2020 на Община 
Велико Тъново

Становище на комисията

д-р Иван Александров - предлага Валерия Дончева - по статут като председател на 
комисията, Атанас Парушев и Жельо Желев.
Е. Коев - Атанас Парушев не присъства в момента и не е редно да бъде предлаган. 
Предлага Мариян Кенаров.
Комисията предлага Жельо Желев и Мариян Кенаров за членове на Експертната 
комисия:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

5 от 5 18.9.2020 г., 11:02



Firefox

Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с 

корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№10
Днес, 17.09.2020 от 13:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Мариян Кенаров
• Николай Илчев - Председател

Присъствали още

Йорданка Колева - кмет на с. Ресен
инж. Васил Драганов - председател на Инициативен комитет с. Ресен (вносител на 
изложение, Вх. № 712/10.09.2020 г. и питане, Вх. № 734/17.09.2020 г.)
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"

Дневен ред

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

2 - 712 / 10.09.2020: Изложение относно състоянието на водоснабдяването в е. Ресен, 
общ. Велико Търново, съществуващите проблеми и вижданията за тях, Вх. №
712/10.09.2020г. и Питане, Вх. № 734/17.09.2020 г.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

4 -7 1 6 /  11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново
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Становища

1 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

д-р Калейнски - При неприсъствени заседания, Общината трябва да осигури еднакви 
технически устройства на всички съветници с оглед на сигурността. Предвид 
изменението на чл. 28а от ЗМСМА, предлага следното:
-  към чл. 50а да се създаде нова алинея 6 -  "Техническите средства за комуникационна 
връзка, съгласно чл. 50а, cm. 1, ал. 2 и ал. 3, се осигуряват за всички общински 
съветници за срока на техния изборен.мандат."
- към чл. 51а да се създаде нова алинея 6 -  пТехническите средства за комуникационна 
връзка, съгласно чл. 51а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3, се осигуряват за всички общински 
съветници за срока на техния изборен мандат. "

Павел Христов - новите устройства са съобразени с всички необходими изисквания, 
могат да бъдат обезпечени работните процеси, свързани с електронната система и с 
една платформа за видео конференция, каквато е CISCO Web ех Meetings, 
д-р Андреева - има ли проследимост от какво устройство влизаш

Комисията не приема предложението на д-р Калейнски: 
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 712 / 10.09.2020: Изложение относно състоянието на водоснабдяването в с. 
Ресен, общ. Велико Търново, съществуващите проблеми и вижданията за тях, Вх. 
№ 712/10.09.2020г. и Питане, Вх. № 734/17.09.2020 г.

Становище на комисията

Председателят на комисията дава думата на председателя на инициативната група - с.
Ресен, за изложение по темата. Практиката е комисията да изкаже свое становище след
становище на администрацията, което до момента не е постъпило.
инж. В. Драганов - изложение по съществуващите проблеми с водоснабдяването в с.
Ресен
И. Колева - допълнение по съществуващите проблеми с водоснабдяването, 
арх. Др. Йосифов - предлага освен становище от общинска администрация, да се 
изисква и становище от ВиК Йовковци, от Комисия за защита на потребителите, от 
РИОСВ-Велико Търново, от Басейнова дирекция - Велико Търново, по поставените 
въпроси в изложението с Вх. № 712/10.09.2020 г. и питането с Вх. № 734/17.09.2020 г. 
д-р Калейнски - подкрепя исканията на инициативната група и с предложението на 
арх. Йосифов с едно допълнение - копие от исканията да се изпратят и до РЗИ-Велико 
Търново, тъй като водата е задължителен санитарен минимум, който трябва да
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присъства, още повече във време на бедствие във връзка с коронавируса. Тръбите от 
азбест задължително подлежат на подмяна. Препоръка на инициативната група да 
изпратят писмо и до Министерство на околната среда, като добавят едно изречение - 
Държавата да даде отговор какво става с термалните води край с. Ресен и защо те 
бездействат и не носят приходи.
д-р Андреева - шахтовите кладенци чия собственост са - да се провери след като са 
един алтернативен източник. Този наложен режим инцидентен ли е, регулярен ли е. 
инж. В. Драганов - въведен е с писмо от управителя на ВиК "Йовковци" без някаква 
крайна дата. След разговор с кмета на е. Ресен режимът се променя, за да бъде малко 
по-благоприятен. В настоящият момент реалните ограничения са от 20ч. - 5-6 ч.
H. Илчев - в МРРБ има специални програми, свързани с ВиК инфраструктурата. Нека 
Общината да отправи питане дали може да се използват такива средства, да се проведе 
съответната процедура.
Решение на комисията:
I. Изложението и питането да се изпратят за становище от Община Велико Търново, 
от ВиК Йовковци, от Комисия за защита на потребителите, от РИОСВ-Велико 
Търново, от Басейнова дирекция - Велико Търново, от РЗИ-Велико Търново.
2. Изисква от Общината информация за проучване на възможността по европейски 
програми и проекти да се финансира нова ВиК инфраструктура в района на с. Ресен и 
подмяна на съществуващата.
3. Срок за становищата - до 19.10.2020 г.
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 /11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по бюджет и финанси
/ПК по БФ/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 17.09.2020 от 16:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъствали още

Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Управители и гл. счетоводители на общинските търговските дружества

Дневен ред

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената
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система на Община Велико Търново

4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

5 - 724 / 11.09.2020: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

6 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от заплащането на 
наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за периода на извънредното 
положение в Република България.

7 - 727 / 11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги 
Живков", гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 
2020/2021 година.

8 -728/  11.09.2020: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. 
Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на "Пазари- 
Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, на 28.09.2020 г.

9 - 729 / 11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становища

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

К. Янков - информира комисията, че в ПК по ЗСД и ПК по ПГОБК д-р Калейнски е 
направил предложение за нова ал. 6 към чл. 50а и чл. 51а относно техническите 
устройства, които да използват съветниците, от гледна точка на сигурността.
Кр. Каракоцев - освен за комисиите, от предложението става ясно, че има възможност
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да се проведе сесията неприсъствено. Как би станало това - сесия по имейл. Дано не 
се стига до там, че да има сесия по имейл. Как ще бъде публична за гражданите.
К. Янков - много против неприсъствените заседания дори и за комисии.
След направени обсъждания комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 713 /10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 / 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 724 /11.09.2020; Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - може ли разяснение къде е мястото, кое се заменя, с кое.
Д. Йонкова - става въпрос за влязъл в сила ПУП, решението е прието преди няколко 
сесии, променя се регулацията, вместо отчуждаване се прави замяна.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от 
заплащането на наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за 
периода на извънредното положение в Република България.

Становище на комисията

3 от 5

Ст. Антонов - предлага да не се приема това предложение. Табелите са стояли през 
това време
Е. Чамуркова - освен за таксата за паркоместа в искането се споменава и за
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освобождаване и от такса смет.
Д. Йонкова - в момента се прави обследване на възможностите от дирекция "МДТ", ще 
дадат свое становище до следваща или по-следваща сесия.
К. Янков - бизнесът получи наистина голям удар. Може би има логика да се отложи 
тази точка и да се разгледа заедно с бъдещото предложение за освобождаването от 
такса смет, а не да се облекчава "на парче".
К. Широкова - има достатъчно мерки от Държавата, по които е можело да се 
кандидатства.
Ст. Витанов - облекчава се една фирми/фирми, а на практика се ощетява друга фирма - 
общинската. По-добре да се гласува това предложение, а когато се предложи 
евентуално облекчаване на такса смет - да се гласува тогава.
Ст. Антонов - реално тези хотели са си държали табелите през това време, ползвали са 
се, а сега директно се ощетява "ОДПГ" ЕООД.
Комисията не приема предложението на К. Янков за отлагане на тази точка, за да се 
разгледа заедно с бъдещото предложение за освобождаването от такса смет:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

Комисията не приема основното предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ -4; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

7 - 727 /11.09.2020: Освобождаване на учениците от Спортно училище "Георги 
Живков", гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие за 
учебната 2020/2021 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 728 /11.09.2020: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. 
Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 
"Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, на 28.09.2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 729 / 11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията
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Докладва M. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

\

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:........
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Постоянна комисия по икономически 
въпроси /ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 17.09.2020 от 16:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъстват още

Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Управители и гл. счетоводители на общинските търговските дружества

Дневен ред

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

2 - 684 / 18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената
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система на Община Велико Търново

4- 716/ 11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 
съвместна дейност от Община Велико Търново

5 - 725 / 11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от заплащането на 
наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за периода на извънредното 
положение в Република България.

6 -728 /  11.09.2020: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. 
Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на "Пазари- 
Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, на 28.09.2020 г.

7 - 729 / 11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становища

1 - 681 / 17.08.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото шестмесечие на 2020 година

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 684 /18.08.2020: Изменение и допълнение на Правилника за организация и 
дейността на ВТОбС и неговите постоянни комисии и за взаимодействието му с 
общинска администрация.

Становище на комисията

К. Янков - информира комисията, че в ПК по ЗСД и ПК по ПГОБК д-р Калейнски е 
направил предложение за нова ал. 6 към чл, 50а и чл. 51а относно техническите 
устройства, които да използват съветниците, от гледна точка на сигурността.
Кр. Каракоцев - освен за комисиите, от предложението става ясно, че има възможност 
да се проведе сесията неприсъствено. Как би станало това - сесия по имейл. Дано не 
се стига до там, че да има сесия по имейл. Как ще бъде публична за гражданите.
К. Янков - много против неприсъствените заседания дори и за комисии.
След направени обсъждания комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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3 - 713 / 10.09.2020: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената 
система на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 716 /11.09.2020: Наредба за условията и реда за упражняване на собственост в 
търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на 
договори за съвместна дейност от Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 725 /11.09.2020: Освобождаване на юридическите лица - хотели от 
заплащането на наем за ползването на паркоместа - общинска собственост, за 
периода на извънредното положение в Република България.

Становище на комисията

Ст. Антонов - предлага да не се приема това предложение. Табелите са стояли през 
това време
Е. Чамуркова - освен за таксата за паркоместа в искането се споменава и за 
освобождаване и от такса смет.
Д. Йонкова - в момента се прави обследване на възможностите от дирекция "МДТ", ще 
дадат свое становище до следваща или по-следваща сесия.
К. Янков - бизнесът получи наистина голям удар. Може би има логика да се отложи 
тази точка и да се разгледа заедно с бъдещото предложение за освобождаването от 
такса смет, а не да се облекчава "на парче".
К. Широкова - има достатъчно мерки от Държавата, по които е можело да се 
кандидатства.
Ст. Витанов - облекчава се една фирми/фирми, а на практика се ощетява друга фирма - 
общинската. По-добре да се гласува това предложение, а когато се предложи 
евентуално облекчаване на такса смет - да се гласува тогава.
Ст. Антонов - реално тези хотели са си държали табелите през това време, ползвали са 
се, а сега директно се ощетява "ОДПЕ" ЕООД.
Комисията не приема предложението:
ЗА - 1; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6

3 от 4

6 - 728 /11.09.2020: Покана от Управителя на пПазари-Велико Търново1' ООД, гр. 
Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 
"Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, на 28.09.2020 г.
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 729 /11.09.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.08.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:
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